
ZAPISNIK 19. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

19. redovna sjednica Izvršnog odbora Saveza izviđača Hrvatske održana je 7. rujna 2020. godine u 
prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.00 sati. 
 
Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
 
Bojko Kukić, predsjednik, Nenad Andrašek, član, Siniša Ivanković, član i Mirela Varović, članica.  
 
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora: 
 
Tamara Karlović, administrativna tajnica,  Boris Vujnović, glavni načelnik, Dan Špicer, poslovni direktor, 
Ivana Kovačević, voditeljica projekata i Alen Konjević, regionalni koordinator za regiju Centar. 
 
Bojko Kukić, predsjednik Izvršnog odbora, predlaže sljedeći dnevni red: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa prethodne sjednice 
2. Informacije o provedenim aktivnostima i sastancima 

3. Prijedlog Vijeću za imenovanje Tajnika Saveza 

4. Registracija 

5. Održavanje Sabora i Operativnog planiranja 
6. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 4 glasa ZA. 
 
AD1. Verifikacija zapisnika s 18. sjednice 
 

Kukić predlaže da se usvoji Zapisnik sa zadnje sjednice IO kako bi se objavio na web stranicama 
Saveza.  Zapisnik je  prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za.  
 
AD2.  Informacije o provedenim aktivnostima i sastancima 
 

Izvještava Vujnović. Održan je Tečaj u sklopu Naprednog osposobljavanja izviđačkih voditelja u 
Lovincu na kojem je sudjelovalo 17 tečajaca. Prije toga je u Fužinama održan i Uvodni vikend seminar za 
načelnike odreda i vođe družina na kojem je sudjelovalo 25 tečajaca no zbog epidemiološke situacije 
odlučeno je da na drugom djelu tečaja sudjeluju samo punoljetne osobe, a to su načelnici. Cjelokupni 
detaljan narativni i financijski dio izvještaja o održanom Tečaju bit će dostavljen do sredine rujna. 

Izvještava Kovačević. Projekt Europskih snaga Solidarnosti, Budi moja voda, uspješno je završen. 
Ostaje nam samo još provesti završnu konferenciju. Projekt je proveden u smanjenom obimu zbog 
epidemiološke situacije tako da je na projektu sudjelovalo 64 volontera koji su kroz tri smjene sudjelovali 
u provođenju projekta. Volonteri su ujutro zalijevali sadnice posađene na prošlogodišnjoj Boranci, a u 
popodnevnim satima su imali edukativne radionice, prezentacije i druge aktivnosti predviđene 
projektom. Velika većina sudionika je u evaluacijskim obrascima navela da su iznimno zadovoljni 
projektom. Sam projekt je bio dobro popraćen od strane medija te će se za završnu konferenciju 
pripremiti press cliping  vezan za projekt.  

Izvještava Konjević. Prošli tjedan smo bili na sastanku sa predstavnicima OI „Spider“ iz Duge 
Rese. Tamo smo se odmah susreli i s njihovim gradonačelnikom, a bili smo i na sastanku s 
gradonačelnicom Ozlja. Sa odredom iz Duge Rese smo pričali o njihovom ponovnom pristupanju Savezu, 



dok nam je njihov gradonačelnik prezentirao planove oko uređenja i izgradnje izviđačkog kampa na 
području Duge Rese. Na sastanku u Ozlju smo s gradonačelnicom razgovarali o projektu Gradovi prijatelji 
izviđača te GoScoutingCroatia. 

Odrađen je uvodni razgovor s zainteresiranom osobom za osnivanje izviđačke udruge u 
Vodicama. Također je odrađen razgovor i s odredom iz Rovinja. Oni su napokon dobili Rješenje da im je 
Statut usklađen s Zakonom o udrugama te će uskoro pokrenuti postupak učlanjenja u Savez. U planu je 
da se u petak 11.09. otiđe u Valpovo na sastanak s predstavnicima IO Iovallios oko njihovog priključivanja 
u Savez. Na sastanak idu predsjednica i glavni načelnik. 

Izvještava Karlović. U srijedu 02.09. sudjelovala sam na kolegiju tajnika HZTK. Glavna tema 
sastanka bio je Festival tehničke kulture koji bi se trebao održati u Zadru od 02. do 04. 10. Dogovoreno je 
da će se do 15.09. donijeti konačna odluka o održavanju same manifestacije. Ukoliko se Festival neće 
održati biti će tamo održana edukacija za voditelje HZTK. 

Izvještava Špicer. Boranku ćemo provesti i ove godine. Sukladno epidemiološkim mjerama 
smanjit će se broj sudionika koji će sudjelovati na pošumljavanju, a moći će sudjelovati samo punoljetni 
članovi. Poziv za sudjelovanje poslat će se udrugama početkom sljedećeg tjedna. Do sada su dogovorena 
sponzorstva sa sljedećim tvrtkama: Henkel, L'Occitane, Raiffeisen, Timberland, Radenska Adriatic. U 
pregovorima smo s još tri tvrtke, a o tome više ako i  kad dogovorimo suradnju. 

Informacije su primljene na znanje. 
 

AD3.  Prijedlog Vijeću SIH-a za imenovanje Tajnika Saveza izviđača Hrvatske 
 
 Izlaže Špicer. Uključivanjem Saveza u Hrvatsku zajednicu tehničke kulture ulazimo i u njihov 
sustav financiranja udruga članica Zajednice. HZTK financira plaću za tajnika Saveza te programske 
aktivnosti vezane uz tehničku kulturu. Obzirom da smo novi članovi u prvoj godini financiranja HZTK će 
sufinancirati pola bruto iznosa plaće za tajnika te nam je u planu za početak prijaviti financiranje jednog 
projekta. Sukladno tome Vijeće bi trebalo imenovati Tajnika Saveza. Nakon primljenih informacija Kukić 
predlaže da IO da prijedlog Vijeću da se imenuje Tajnik Saveza kako bi se od strane HZTK moglo dobiti 
sufinanciranje plaće. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 
 
AD4.  Registracija udruga u 2020. godini 
 
 Izvještava Vujnović. Obzirom na epidemiološku situaciju ove godine i preporuku da se izbjegava 
organizacija VDA trebalo bi predložiti Vijeću da se privremeno za registraciju u 2021.  godini izmijeni 
uvjet organizacije i provođenja VDA. Naime u Pravilniku je navedeno da je uvjet za redovnu registraciju 
udruge jedna višednevna aktivnost u dvije godine. Kako smo ove godine imali provedenih samo 6 VDA od 
čega 3 logorovanja i 3 kraće VDA, smatram da bi trebalo predložiti Vijeću da se za registraciju udruge u 
2021. godini u obzir uzme organizacija i provođenje VDA u zadnje tri godine (2018.,2019. i 2020.) kako bi 
se išlo na ruku udrugama. Prijedlog je podržan jednoglasno s 4 glasa za.  
Karlović izvještava kako neke udruge još nisu riješile registraciju te je dogovoreno da će Vujnović 
kontaktirati te udruge i vidjeti gdje su problemi te kako ih riješiti. Informacija je primljena na znanje. 
 
AD5.  Održavanje Sabora i Operativnog planiranja 

Izvještava Kukić. S obzirom na epidemiološku situaciju postavlja se pitanje mogućnosti 
elektronskog održavanja Sabora. Ta mogućnost u Statutu ne postoji, ali svakako bi bilo dobro da Odbor 
za normativne akte porazmisli o toj mogućnosti. Rok za provođenje javne rasprave je prošao no postoji 
mogućnost da se takav prijedlog izravno iznese na sjednici Sabora, a zastupnici onda mogu odlučiti žele li 
o tome raspravljati i glasovati ili ne. Također trebalo bi razmisliti i o tome da se održavanje Sabora 
vremenski pomakne ranije na kraj listopada ili početak studenog radi povoljnije epidemiološke situacije. 
O tome ovisi i Operativno planiranje koje mora biti odrađeno prije radi pripreme materijala za sjednicu 
Vijeća koje onda donosi konačne prijedloge programa i financijskog plana za slijedeću godinu kao 
materijal za Sabor. Nakon provedene rasprave zaključeno je da Vujnović predloži koncept Operativnog 



planiranja te ga proslijedi nadležnima na uvid te da se sa svim nadležnim i odgovornim osobama koje su 
uključene u ovaj proces postigne dogovor oko vremena održavanja Sabora, a sukladno tome i 
Operativnog planiranja. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 4 glasa za. 
 
AD6. Razno 
 

Izvještava Vujnović. S obzirom na epidemiološku situaciju postavlja se pitanje održavanja 

programskih aktivnosti predviđenih za jesen, I. kolo Lige za mlađu i stariju kategoriju, Jesenske igre 

poletaraca po regijama i Regionalne susrete operativnih voditelja. Nakon provedene rasprave članovi IO 

smatraju da uvjeti za provedbu kola Lige i igara poletaraca neće biti epidemiološki sigurni te Kukić 

predlaže da se navedene aktivnosti ne održe. Za regionalne susrete operativnih kadrova preporučaju da 

to budu punoljetni članovi, a da Vujnović dostavi plan i opis provedbe aktivnosti kako bi se donijela 

konačna odluka. 

Zbog neizvjesne epidemiološke situacije sljedeće godine, a s obzirom na sve okolnosti koje bi 

mogle izravno ili neizravno utjecati na održavanje Smotre sljedeće godine te sukladno razgovorima koji 

su vođeni s ljudima u organizaciji općenito te ljudima koji su izravno uključeni u organizaciju Smotre 

smatram da bi održavanje Smotre trebalo prebaciti na 2022. godinu. Nakon provedene rasprave Kukić 

navodi kako smatra da je izvjesno da i godina pred nama neće zbog epidemiološke situacije biti previše 

bogata aktivnostima te bi se trebali fokusirati na provođenje dobrog i kvalitetnog ciklusa naobrazbe sa 

jakom Šumskom školom te omogućiti udrugama da provedu samostalne VDA kako bi osnažile i učvrstile 

vlastiti rad unutar jedinice, a da nam to s druge strane daje za pravo da kao organizacija ne vrijeme 

obavijestimo sve dionike koji su do sada na neki način uključeni u pripremu Smotre da smo na vrijeme 

razmotrili sve mogućnosti te da smo zdravorazumskim razmišljanjem donijeli odluku da je odgađanje 

Smotre za 2022. godinu trenutno najbolja opcija. Sukladno tome predlažem da IO predlaži Vijeću da se 

na Saboru donese odluka o odgodi Smotre za 2022. godinu. Odluka je donesena jednoglasno s 4 glasa za. 

Kukić također predlaže da se u planirano vrijeme početka smotre sljedeće godine održi eSmotra, 

odnosno da se udrugama daju neki napuci za pripreme za Smotru koje bi udruge odradile na svoji VDA. 

Vujnović prima informaciju na znanje te će poraditi na osmišljavanju tog koncepta. 

Izvještava Vujnović. Za dvije godine se održava World Scout Jamboree u Južnoj Koreji (2023.). 

Kako bi se na vrijeme krenulo s pripremama za navedenu aktivnost predlaže da se raspiše javni poziv za 

voditelje kontingenta. Nakon provedene rasprave Kukić predlaže da se prihvati navedeni prijedlog uz 

uvijet da se prije objavljivanja poziva članovima IO dostavi na uvid sadržaj samog poziva na odobrenje. 

Odluka je izglasana jednoglasno s 4 glasa za. 

Što se tiče Europskog Jamboreea, zbog njegovog prebacivanja na 2021. dosadašnjem vodstvu 

istekao je mandat. Sukladno pozivu za ponovnu prijavu za sudjelovanje na Europskom Jamboreeu za sada 

postoji 8 zainteresiranih za sudjelovanje od čega je 7 sudionika iz OI Zelena patrola, Rajić. Sukladno tome 

predlažem da se Ljiljanu Tvorek, voditeljicu iz OI Zelena patrola Rajić, imenuje voditeljicom kontingenta 

za Europski Jamboree. Odluka je donesena jednoglasno  s 4 glasa za.  

Vujnović napominje da još nije sigurno održavanje samog Jamboreea jer organizatori moraju 

skupiti prijavu za 10.000 sudionika kako bi se sam Jamboree i održao, a što će biti poznato po završetku 

prijava koje se zatvaraju krajem listopada. 

Sjednica je završila u 20.00 sati iscrpljivanjem dnevnog reda. 



 
Zapisnik vodila: 
Tamara Karlović 

 
 

Predsjednik Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić 


